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حماقت امريكا و تصميم بزرگ ايران
در سخن حكيمانه  منسوب به حضرت امام زين العابدين عليه السلام 
آمده است: »الحمدلله الذي جعل اعدائنا من الحمقاء و الجهلاء ...«؛  
حمد و سپاس همان خدايي را كه دشمنان ما را از احمق ها و جاهلان 
قرار داد. بر اساس اين سخن حكيمانه، حماقت دشمن، فرصت ساز 

بوده و حمد خداوندي را به دنبال دارد. 
حاكمان مس��تكبر و ياغي كاخ ش��يطاني امريكا روز دوش��نبه ۱۹ 
فروردين ماه )مقارن با ولادت حضرت سيدالش��هدا عليه الس��لام(، 
در ي��ك خيمه ش��ب بازي و گرب��ه رقصان��ي آش��كار و در اقدامي 
مداخله جويانه، عجولانه، احمقانه، تهديدآمي��ز و برخلاف قوانين 
نظام بين المللي سپاه پاسداران انقلاب اسلامي را به عنوان يك گروه 
تروريستي معرفي كردند كه اين اقدام فقط با استقبال هم پيمانان 

شيطان بزرگ در مثلث شرارت غربي، عبري و وهابي مواجه شد. 
اقدامي كه نش��انگر عصبانيت، سوءهاضمه سياس��ي و انحطاط 
نظام ش��يطاني امريكا و نوعي فرار به جلو و مان��ور تبليغاتي براي 
اعاده حيثيت برب��اد رفته س��ردمداران نظام س��لطه و كمك به 
انتخاب نتانياهو در انتخابات رژيم صهيونيس��تي طراحي ش��ده 
است و تنها برنده ظاهري آن هم حزب نتانياهو در انتخابات رژيم 

صهيونيستي بود. 
ريشه حماقت هاي پي درپي س��ران متكبر امريكا به نقش ايران )و 
مشخصاً سپاه پاس��داران انقلاب اسلامي( در دميدن روح شجاعت 
و ايستادگي و نترسيدن از امريكا و شكس��تن شيشه عمر شيطان 
بزرگ برمي گردد: رژيم ش��يطاني امريكا، از ابتداي ش��كل گيري 
)به ويژه بعد از اف��ول اقتدار بين المللي انگلي��س( و حضور مؤثر در 
عرصه بين المللي، بر اساس استراتژي وحشت و تروريسم سياسي 
و ترسيدن ملت ها از امريكا ش��كل گرفته و تمام كشورهاي جهان 
در چارچوب نظام بين الملل، تسليم بي چون و چراي اين استراتژي 
امريكايي ش��ده بودند، اما ٤۰ س��ال پيش، نظام مقدس جمهوري 
اس��لامي ايران در راس��تاي »نفي مطلق نظام س��لطه« و »تقابل 
با استراتژي وحش��ت و تروريسم شيطان بزرگ« ش��كل گرفته و 
»نترسيدن از ابرقدرت ها« و »ايستادگي در برابر ياغي گري آنان« 
را به عنوان باطل السحر نظام سلطه، سرلوحه سياست خارجي خود 
قرار داد و طي ٤۰ سال گذشته عرصه را بر غرب استعمارگر تنگ تر 

كرده و به پيش رفته است.
 ايران رسماً نظام فرعوني امريكا را شيطان بزرگ ناميده و با انتخاب 
»استراتژي مقاومت« و اعلام شعار »مرگ بر امريكا« نابودي تفرعن 
امريكايي را به جهانيان وعده داده و اعلام نمود »ما امريكا را زير پا 

مي گذاريم«. 
شهيد بهشتي درباره نقش سپاه در ايستادگي در برابر استعمار غرب 
و شكل دهي به خاكريز مقاومت و شكس��تن هيمنه امريكا چه زيبا 
گفته است كه »ما از روز اول مي دانستيم كه انقلاب ما به يك چنين 
پشتوانه  متشكل، مسلح و با ايمان نياز دارد. به همين دليل در اسناد 
به دست آمده از لانه جاسوس��ي آنقدر كه امريكا از دست اين سپاه 
عصباني است، كمتر از دس��ت نهاد ديگري عصباني است... . وقتي 
نيروي پرتوان و فداكار س��پاه آماده درهم كوبيدن توطئه هاست... 
البت��ه امريكا ناراح��ت و عصباني اس��ت... از آنها ك��ه مي گويند در 
اين مقطع از زمان، دشمن اصلي ما امريكاس��ت عصباني است... از 
تشكيلات سياس��ي كه ملت را در اين خط بسيج و متشكل مي كند 
عصباني است. ولي به امريكا بگوييد عصباني باش و از عصبانيت خود 
بمير. ملت ما همين است كه مي بيني و مي شناسي و به آنها بايد گفت 

كه هنوز اين ملت، ابعاد فراوانِ ناشناخته دارد كه خبر نداري. «
اقدام ابلهانه و نامتعارف و غيرقانوني امريكا در بحبوحه و گرماگرم 
خدمت رساني جان بركفان سپاه به آسيب ديدگان سيل در چندين 
اس��تان كش��ور فرصت هاي طلايي در اختيار نظام اسلامي ايران 
قرار داده اس��ت: ۱ - س��بب پيدايش اتحاد ملي و انسجام سياسي 
كم نظير و اعلام حمايت مقامات، جريان هاي سياس��ي، نخبگان، 
نمايندگان مجلس و... در حمايت از س��پاه را در پي داش��ته است. 
اين اتحاد و حمايت بي نظير از س��پاه قطعاً يك شبه و يك روزه به 
دست نيامده و حاصل ٤۰ س��ال همراهي اين نهاد مقدس با مردم 
در تمامي عرصه ها، حوادث و پس��تي و بلندي ه��اي زندگي مردم 
اس��ت. ۲ - س��بب آب ش��دن كوه يخي اعتماد متوهمانه به غرب 
خواهد شد. ۳ - سياست تقويت روابط با همس��ايگان و گرايش به 
شرق جايگزين سياست مردود گرايش به غرب خواهد شد و به اين 
ترتيب بازار كش��ورهاي همس��ايه را در اختيار ايران قرار مي دهد. 
٤ - با مرگ رسمي برجام شاهد شكوفايي درخت اعتماد و استفاده 
از ظرفيت هاي داخلي خواهيم بود. ۵ - با حركت به سوي استفاده از 
پول ملي دوجانبه و چندجانبه بين كشورهاي منطقه )ايران، عراق، 
سوريه، روسيه، هند، پاكستان و... ( شاهد خنثي شدن جنگ دلار 
و بي اثر ش��دن تحريم هاي غرب خواهيم بود. ۶ - ديگر هيچ دليلي 
براي هم س��ويي با غرب و پذي��رش قواعد اس��تعماري پيمان هاي 
مالي نظير FATF ديده نمي ش��ود و اعلام رس��مي عدم پذيرش 
اين كنوانس��يون ها و قراردادها، راه را براي استفاده از ظرفيت هاي 
منطقه اي فراهم خواهد كرد )شكي نيست مادامي كه در تنگنا قرار 
نگيريم قطعاً به سمت كنار گذاشتن دلار از مناسبات تجاري پيش 

نخواهيم رفت(.
حقيقت پنهان اين اس��ت كه در اين حركت احمقانه امريكايي ها، 
بي شك اروپايي ها هم س��هيم بوده و هيچ فرقي بين امريكا و اروپا 
نيس��ت و كل غرب، از تصوير زيباي ضد تروريستي سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامي و پيش��تازي و اقتدار مس��لطه و بي نظير اين نهاد 
مردمي در جنگ با تروريس��م مورد حمايت غ��رب )مثلث عبري، 
غربي، وهابي( در س��وريه و عراق و محو داعش به ش��دت عصباني 
بوده و امريكا با اين اقدام در نقش پليس بد، به دنبال پاك س��ابقه 
ذهني افكار عمومي جهاني نس��بت به نقش ضد تروريستي ايران 
اس��ت و بديهي اس��ت كه چنانچه موفق به اين هدف بش��وند )كه 
هرگز نخواهند شد( تمام زحمات سپاه طي هشت سال گذشته بر 
باد خواهد رفت، بنابراين وقت آن است كه مسئولان ايران با درك 
صحيح از صحنه نبرد و اقدامي ناشي از بصيرت انقلابي از اين فرصت 
 طلايي حداكثر بهره برداري را براي اتخاذ يك تصميم بزرگ جهت 
پايان دادن به بازي برجامي غرب و تغيير استراتژي نظام اسلامي از 
»نگاه نامتوازن و برد/باخت به نفع غرب« به س��وي »نگاه متوازن و 

برد/برد به شرق بردارند. 

نمازگزاران جمعه در حمايت از سپاه پاسداران انقلاب اسلامي تظاهرات کردند

مردم: ما همه سپاهي هستيم

 هفته اي که گذشت، را بی اغراق مي توان هفته 
همبس�تگي ملي با محوريت »دفاع از س�پاه« 
در ايران ناميد. حس�ن ختام آن هم راهپيمايي 
سراسري در کش�ور پس از نماز وحدت آفرين 
جمعه در روز پاياني هفته ش�د. مردم ايران که 
پيش از اين در ش�بكه هاي اجتماعي و بيش تر 
البته با دل هايش�ان عليه تصميم دولت امريكا 
در مورد تروريستي اعلام کردن سپاه پاسداران 
موضع گرفته بودند، روز جمعه به خيابان آمدند 
و با ش�عار »مرگ بر امريكا« اعلام کردند که هر 
کدام ما يك سپاهي هس�تيم. کرمان، قزوين، 
خراس�ان جنوبي، اصفه�ان، زنجان، س�منان، 
خراس�ان ش�مالي، کردس�تان، مازن�دران، 
خراس�ان رضوي، اردبيل، مرکزي، چهارمحال 
و بختياری، بوش�هر، قم، گيلان، هم�دان، يزد، 
لرس�تان، کرمانش�اه، فارس، البرز، سيستان و 
بلوچس�تان، آذربايجان هاي ش�رقي و غربي، 
اردبيل و تهران همگي پس از نماز جمعه شاهد 
راهپيمايي عليه امريكا و حمايت از پاس�داران 
انقلاب اسلامي بودند. همه اين سال ها سپاه براي 
مردم در وسط ميدان بود و حالا مردم براي سپاه 
به ميدان آمدند؛ همه براي سپاه، سپاه براي همه!

   تهران عليه کاخ سفيد
در تهران، پايتخت ايران اسلامي مردم همراه با ديگر 
شهرهاي بزرگ و كوچك كشور پس از نماز جمعه در 
خيابان انقلاب از دانشگاه تهران تا ميدان انقلاب به 
راهپيمايي عليه تصميم دولت امريكا در تروريستي 
دانستن سپاه پرداختند. نمازگزاران تهراني به صورت 
پرشور با لباس هاي س��پاهي بر تن و با شعار هاي 
»مرگ بر امريكا«، »مرگ بر اس��رائيل«، »امريكا 
و اسرائيل مظهر هر تروريس��ت«، »ترامپ در چه 
فكريه، ملت همه اش سپاهيه«، »فخر جهان اسلام، 
سپاه پاسداران«، انزجار خود را در قراردادن نام سپاه 
در فهرست سازمان هاي تروريستي از سوي امريكا 
اعلام كردند و از سازمان هاي و نهادهاي بين المللی 
به ويژه شوراي امنيت س��ازمان ملل خواستند اين 
اقدام غيرقانوني رئيس جمهوري امريكا را محكوم 
كنند. اما بيشتر از محكوميت تصميم ترامپ، اين 
همراهي با سپاه است كه به چشم مي آيد. يعني مهم 
نيست رئيس جمهور و دولت امريكا چه تصميمي 
براي لفاظي عليه سپاه مي گيرند، در هر حال ما در 
كنار سپاه پاسداران هستيم. اصل قضيه هم به اين 
شكل است كه سپاه جدا از مردم نيست، پاسداران 
سپاه از ميان اين ملت هستند و مرزي ميان سپاه و 

مردم نيست. 
   امريكا مادر تروريسم است

طبيعي بود كه در اولين جمعه پس از علني شدن 
تصميم دولت امريكا در مورد تروريستي دانستن 
سپاه، بخش زيادي از هر يك از خطبه هاي نمازهاي 

جمعه در سراسر كش��ور به اين موضوع اختصاص 
يابد. در تهران هم آيت الله موحدي كرماني، خطيب 
جمعه تهران كه با لباس سبز سپاه در نماز جمعه 
حاضر شده بود، در بخش��ي از خطبه ها كه به اين 
موضوع اختصاص يافته بود، گف��ت: مي دانيد كه 
ترامپ در اقدام��ي خصمانه و احمقان��ه با امضاي 
بيانيه اي سپاه را در ليست سازمان هاي تروريست 
قرارداد. اول اينكه نه��اد حكومتي و نيروي نظامي 
يك كشور كه از اجزاي مهم هر نظام است به عنوان 
گروه تروريستي محسوب شود با همه اصول و قوانين 
بين المللی مغايرت دارد و من نمي دانم ترامپ احمق 
چه بلد اس��ت و چه مي كند. دوم اينكه بسياري از 
كشورها اين اقدام را زير سؤال برده و آن را موجب 
پيچيده تر شدن اوضاع خاورميانه دانسته و همچنين 

برخي از تحليلگران امريكا اين را اقدامي خطرناك 
و موجب به خطر افتادن جان سربازانشان مي دانند. 
امروز براي مردم دنيا به ويژه ملت هاي منطقه ثابت 

شده كه مادر تروريسم، امريكاست. 
وي ادامه داد: خود امريكا و ترامپ اعتراف كردند 
كه امريكا طالبان را به وج��ود آورد و مي گويند 
به وجودآورنده تروريست بوديم؛ حالا چه شده 
اين بيانيه را دادند؟ امريكا، داعش و احرارالشام 
و النص��ره را حمايت كرد و س��پاه مولود خبيث 
امريكا را كنار زد و جلوي تحق��ق اهداف آنها را 
گرفت. اين حرف مضحك است كه بگويند سپاه 
تروريست است. امريكا تخريب اركان اقتدار نظام 
اسلامي را هدف گرفته و به خيال خام خود دنبال 
فروپاشي نظام از درون است و مي خواهد كاري 

كند تا مردم در فشار باشند و تسليم شوند.  
امام جمعه موقت ته��ران اظهاركرد: بيانيه ترامپ 
مي گويد اين اقدام فشار ما را بر ايران گسترش خواهد 
داد. اين در حالي اس��ت كه تحليل گران سياس��ي 
حتي در امريكا اين اقدام را بي ثمر دانستند و يكي از 
مقامات سابق امريكا با تمسخر از اين كار ياد مي كند. 
نتيجه اين بيانيه در داخل كش��ور موجب افزايش 
انسجام و همدلي نيروهاي انقلاب شد و عكس العمل 
روساي قوا را ديديد و همچنين سخنان نمايندگان 
مجلس را مشاهده كرديد و همه در حمايت از سپاه 
بيانيه دادند و رئيس جمهور هم محكم و قاطع از سپاه 
دفاع كرد. احمق ها نمي دانند كه همه ايران س��پاه 

است و همه ما پاسداران انقلاب هستيم. 
آيت الله موح��دي كرماني خاطرنش��ان كرد: نفوذ 
معنوي و تأثيرگذار ايران در منطقه غرب آسيا، عراق، 
سوريه، لبنان، فلسطين و يمن از يك طرف و شكست 
مفتضحانه در نشست لهستان كه امريكا براي ائتلاف 
عليه ايران تشكيل داده بود از طرف ديگر، هوش از 
سر ترامپ برده و او را ديوانه كرده و او مي بيند پس 
از 7 تريليون دلار، دزدكي وارد عراق مي شود و حق 
دارد ديوانه شود و بعد از توقف كوتاهي هم فرار كرد و 
طعم خواري و ذلت را چشيد. ترامپ از انقلاب و سپاه 
عصباني است و به قول شهيد بهشتي »امريكا از ما 

عصباني باش و از اين عصبانيت بمير«. 
وي خطاب به رئيس جمهور امريكا تأكيد كرد:  اي 
ترامپ بيچاره، هنوز سپاه را نشناختي، سپاه مانند 
كوه راسخ ايستاده و دستاوردهاي انقلاب را حفظ 
مي كند، در ولايت ذوب است و خادم مردم است و 
در رفع گرفتاري مردم پيشگام است و در دل مردم 
جا دارد.  اي ترامپ با دم شير بازي نكن! سپاه مي تواند 
اگر رهبر اجاره دهد با قدرت موشكي خود تل آويو را 

با خاك يكسان كند. 
    سپاه خار چشم مستكبران جهان است

سردار پاسدار محمدحسين سپهر، جانشين رئيس 
سازمان بسيج مس��تضعفين هم سخنران پيش از 
خطبه هاي نماز جمعه قم بود. او در سخناني سپاه 
و سپاهيان را فرزندان مقام معظم رهبري خواند و 
اظهار داشت: سپاه پاسداران انقلاب اسلامي درراه 
دف��اع از انقلاب و آرمان هاي نظ��ام تاآخرين نفس 
ايستاده  است.  سپهر با اش��اره به اقدام اخير دونالد 
ترامپ و دولت امريكا در قرار دادن نام سپاه در ليست 
گروه هاي تروريستي گفت: اين حركت يك بار ديگر 
خباثت و دشمني امريكا را نسبت به ايران اسلامي 
نشان داد. با نگاهي به آمار فعاليت هاي رسانه اي و 
تبليغاتي جبهه استكبار مي توان فهميد كه در ٤۰ 
سال گذشته بيشترين هجمه به ولايت فقيه، مردم 
و س��پاه واردشده است كه البته دش��من به دنبال 
خس��ته كردن و تغيير باور مردم نسبت به انقلاب 
اسلامي اس��ت.  جانشين رئيس س��ازمان بسيج 
مس��تضعفين س��پاه را نماد اقتدار بخشي به نظام 
اسلامي و مستضعفان دانس��ت و خاطرنشان كرد: 
به دليل اقتدار بخشي سپاه به نظام اسلامي بوده كه 
از همان ابتداي شكل گيري اين نهاد نظامي همواره 
مورد هجمه دشمنان بوده اس��ت. وي سپاه را خار 
چشم امريكا و مس��تكبران جهان دانست و عنوان 
كرد: سپاه طي چهار دهه گذشته همواره در صف 
ايستادگي در برابر توطئه هاي دشمنان بوده و در اين 

راه توفيقات بسياري به دست آورده است. 
جانشين رئيس سازمان بسيج مستضعفين با اشاره به 
آغاز جنگ تمدن ها از سوي امريكا از يازدهم سپتامبر 
در منطقه گفت: امريكايي ها براي مقدمه چيني براي 
حمله به ايران، ابتدا به افغانستان و عراق حمله كردند 
اما امروز امريكا در عراق و افغانستان شكست خورده 
و اين مسئله ناش��ي از ضعف اين كشور در منطقه 

است. 
وي با تأكيد بر قدرت نظامي س��پاه پاسداران ابراز 
كرد: دشمنان تضعيف قدرت موشكي، پهپادي و 
نظامي ايران را در برجام هاي دو و سه دنبال كردند 
اما با تدبير فرماندهي كل قوا، اين توطئه با شكست 
روبه رو شد. به دليل شكست امريكايي ها در جنگ 
بين تمدني اسلامي و غرب، امريكايي ها جنگ درون 
تمدني اسلامي را با اختلاف افكني هاي مذهبي در 
دستور كار قرار دادند، اما فرزندان سپاهي و بسيجي 

ايران اسلامي تمام اين معادلات را برهم زده اند. 

سيدعبدالله متوليان

 خطاب به بازندگان جنگ با ترور در منطقه 
ظريف:   بازی تمام شده است 

 وزي�ر ام�ور خارج�ه کش�ورمان در مطلب�ی نوش�ت: ه�دف 
ق�رار دادن س�پاه، س�بب احي�ای داع�ش و النص�ره ک�ه 
مخلوقت�ان هس�تند، نخواه�د ش�د؛ ب�ازی تمام ش�ده اس�ت.

 به گ��زارش   مهر، محمد ج��واد ظريف در صفحه ش��خصی خود در 
توئيتر خطاب به بازندگان جنگ با ترور در منطقه نوشت: بازندگان 
جنگ با ترور در منطقه ما نمی توانند تاريخ را وارونه كنند. هدف قرار 
دادن سپاه، سبب احيای داعش و النصره كه واقعاً نوچه و مخلوق اين 
بازندگان بودند، نخواهد شد. خانم ها و آقايان، بازی تمام شده است. 
زمان مواجهه با اين واقعيت است كه توسل شما به همه گزينه های 
غلط بی فايده بوده و مقصرتراشی، اكسيری برای مشكل شما نيست.

فرمانده نيروي زميني ارتش: 
دست ارتش در دست سپاه است

امريكايي ها بدانند که با اقدام عليه سپاه 
خودزنی کردند زي�را امنيت نيروهاي 
خود، به خصوص نيروهاي »س�نتكام« 
را براي هميش�ه ب�ه خط�ر انداختند. 
به گزارش مه��ر، امير كيوم��رث حيدري، 
فرمانده نيروي زميني ارتش در سخنراني 
پيش از خطبه هاي اي��ن هفته نماز جمعه 

تهران، اظهار داش��ت: مصداق بارز بصيرت امام راحل ما نام گذاری روز ۲۹ 
فروردين به مناسبت روز ارتش بود. امام راحل موجباتي را فراهم كردند كه 
ارتشي انقلابي در بستر انقلاب متولد شود و بايد اين بصيرت الهي را تبريك 

گفت و در تاريخ هم بايد براي هميشه آن را محفوظ داشت. 
وي گفت: اعتقاد ما بر اين اس��ت كه پيامبر اسلام )ص( براي هميشه نماد 
مجسم صراط مستقيم است. هر كس در پشت سر پيامبر)ص( واقع شد بدون 
شك به رستگاري نائل خواهد شد. امروز پيامبر)ص( در ميان ما نيست، ولي 
مكتب و قرآن پيامبر ميان ماست. اما نماد مجسم پيامبر اكرم را كه جانشين 
امام عصر است، مي توان نماد مجسم صراط مستقيم دانست. فرمانده نيروي 
زميني ارتش بيان كرد: بنابراين با اين اعتقاد، ولي فقيه امروز جانشين ولي 
خداست، ارتش هم در ركاب جانشين رسول خدا عملكردهاي ويژه اي را 
داشته است. وي خطاب به امريكا، اسرائيل و ائتلاف عربي تصريح كرد:  اي 
انسان هاي احمق، اگر تصميم گرفتيد كه سپاه پاسداران ما را جزو گروه هاي 
تروريستي قرار دهيد بايد بگويم كه خيلي حماقت كرديد. حيدري ادامه داد: 
دست ارتش، در دستان سپاه، مردم و ولي امر مسلمين است و دست خدا 
هم بالاي همه اين دست ها خواهد بود و امريكايي ها بدانند كه با اين اقدام به 
نوعي خودزني كردند، چرا كه امنيت نيروهاي خود را در اقصي نقاط عالم، 
به خصوص نيروهاي »سنتكام« را براي هميشه به خطر انداختند و تأمين 

امنيت آنها را براي هميشه از بين بردند. 
فرمانده نيروي زميني ارتش بيان كرد: اگر امريكا به دليل خوش خدمتي به 
رژيم صهيونيستي ارتفاعات جولان را به اسرائيل غاصب الصاق كرد، بداند 
كه رزمندگان مقاومت ارتفاعات جولان را بخشي از محور و اراضي مقاومت 
مي دانند و ان شاءالله آن روز دور نيس��ت كه به ارتفاعات آن صعود كرده و 
سربازان اشغالگر را از همانجا به قعر جهنم خواهند فرستاد. وي افزود: اگر 
طبق اعترافات كلينتون و ترامپ، امريكايي ها از ٤۰ كشور گدايي كردند تا 
داعش را توليد كنند و امروز با يد باكفايت سربازان اسلام داعش ديگر نابود 
و آواره شده است، روز آوارگي غاصبان اس��رائيل هم نزديك است، در سر 
در همه پادگان هاي نيروي زميني ارتش روز شمار نابودي اسرائيل نصب 

شده است. 

عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام: 
مجمع تا يقين حاصل نكند 
به FATF رأي نمي دهد

عضو مجمع تش�خيص مصلحت نظام 
در خصوص دو لايحه باقيمانده از لوايح 
FATF، گفت: مجمع، تا يقين حاصل 
نكند ک�ه براي مصلح�ت بزرگ تر اين 
مفسده را بپذيرد، قطعاً قانع نخواهد شد. 
به گزارش مهر، علي آقامحمدي در پاسخ به 
اين سؤال كه فضاي مجلس در حال حاضر 

نسبت به سال هاي اول انقلاب چقدر فرق كرده است، اظهار داشت: در آن 
سال ها تمام وقت كار مي كرديم و سير تا پياز كار را انجام مي داديم و بده و 
بستان هم با كسي نداشتيم. وي درباره اينكه آيا برجام تصميم نظام بوده يا 
دولت، گفت: اين قبيل تصميمات اينطور است كه دولت به آن جهت مي دهد 
و اگر خلاف آشكاري باش��د، نظام جلوي آن را مي گيرد؛ اگر نظام با چنين 
چيزي موافقت مي كند، در واقع مخالفت نمي كند و نمي خواهد اراده دولت 
را متوقف كند. عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام همچنين در خصوص دو 
لايحه پالرمو و CFT و فشارهاي بيروني براي تصويب اظهار داشت: هركسي 
مي تواند اظهار نظر كند و جمع اعضاي مجمع نيز از اركان بالاي نظام هستند 
كه مي توانند تشخيص دهند كه در هنگام مصلحت، امر مغاير شرع يا قانون 

اساسي تصويب شود. 
آقا محمدي گف��ت: درباره اص��لاح قوانين داخلي در خص��وص مبارزه با 
پولش��ويي، قبلًا كارها انجام ش��ده و مجمع ه��م همراه بوده، ام��ا اين دو 
كنوانسيون از كنوانسيون هاي جهاني هستند و بعضاً اقدام بين المللي هم 
همراه آنها مي تواند باشد، بنابراين اگر يك سيستم بيروني داشته باشيم كه 
با شما خوب نيست و بعضاً توافق با شما را هم به هم مي زند، در چنين فضاي 
توحشي، خيلي بايد فكر شود كه آيا چيزي را بپذيريم يا نه. مجمع، تا يقين 
حاصل نكند كه براي مصلحت بزرگ تر اين مفس��ده را بپذيرد، قطعاً قانع 
نخواهد شد. بحث هاي داخل مجمع نيز كاملاً كارشناسي است و هنوز ۹ نفر 

براي اظهارنظر زمان دارند. 
عضو مجمع تشخيص مصلحت نظام درباره نظر خودش نسبت به اين لوايح 
گفت: من شخصاً جز منتقدين اين لوايح بوده ام و در كميسيون اقتصادي 
مجمع آثار منفي آن را بررسي كرده ايم، اما اين به معني مطلق كار نيست و 
بايد در صحن مجمع بحث كنيم. آقامحمدي در پايان خاطرنشان كرد: در 
حال حاضر در مجمع، آدم هايي كه به راحتي اي��ن لوايح را رد كنند و يا به 

راحتي تأييد كنند، نداريم و بايد بحث هاي كارشناسي انجام شود. 

آيت الله صديقي: 
عزت ايران مرهون نهضت امام خميني است

امام جمع�ه موقت تهران ب�ا بيان اينك�ه اقتدار و ع�زت ايران در 
منطقه مره�ون نهضت امام خميني)ره( اس�ت، گف�ت: حاکميت 
ولايت فقيه تمام نقشه هاي دش�من را به شكست کشانده است. 
به گزارش رس��ا، آيت الله كاظم صديقي پنج ش��نبه در مراسم بزرگداشت 
چهلمين روز درگذشت آيت الله مؤمن قمي، عضو فقيد فقهاي شوراي نگهبان 
كه در مسجد اعظم قم برگزار شد، افزود: دشمنان طمع داشتند كه نهال 
انقلاب اسلامي پس از امام خميني)ره( نابود مي شود، اما رهبر معظم انقلاب 
با اقتدار مسير امام راحل را ادامه دادند و هر روز با تدابير حكيمانه خودشان بر 
عزت ايران و حوزه هاي علميه افزودند؛ عظمت و عزتي كه حوزه هاي علميه 

امروزي از آن برخوردارند در هيچ بر هه اي از تاريخ وجود نداشته است. 
آيت الله صديقي در ادامه با اش��اره به رويش هاي م��ادي و معنوي انقلاب 
اسلامي ابراز كرد: امروز شاهد هستيم كه جوانان عزيز كشورمان گوي سبقت 
را از مسئولان رفاه زده و عافيت طلب ربودند و در عرصه دفاع از حرم و ساير 

عرصه هاي جهادي خوش درخشيدند. 
آيت الله صديقي، ويژگي ها و خصائص مرحوم آيت الله مؤمن را مورد توجه قرار 
داد و ايشان را ثمره شيرين حوزه علميه دانست و مطرح كرد: ساده زيستي، 
تواضع، ولايتمداري، اجتهاد و انقلابي گري از ويژگي هاي بارز ايشان به شمار 
مي رفت؛ اين عالم وارس��ته از تقواي كم نظيري برخوردار بودند، از همين 
جهت هيچ گاه از مسير حق منحرف نشدند. وي با بيان اينكه در زندگاني 
مرحوم آيت الله مؤمن يك مورد خطا ديده نمي شود، خاطرنشان كرد: اين 
عالم فقيه همواره در خدمت دين، انقلاب، تشيع، ولايت و مردم بودند؛ ايشان 

داراي فقاهت، نورانيت دل، مودت با مردم، اخلاص و زهد بودند. 
آيت الله صديقي با اش��اره به اينكه دش��منان به رغم تلاش هايي كه براي 
براندازي نظام جمهوري اس��لامي مي كنند، شكس��ت خورده اند، گفت: 
حاكميت ولايت فقيه همه نقشه هاي دشمن را با شكست مواجه ساخته 
است؛ امروز بايد دانست كه شوراي نگهبان ٤۰ سال است كه همانند يك 
حفاظ و دژ محكم به خوبي نقش ايفا و با انجام وظايف خود راه نفوذ دشمن 

را سد كرده است. 
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ايدئولوژي�ك ش�دن سياس�ت خارجي عي�ن تضمي�ن منافع 
مل�ي اس�ت و غيرقاب�ل تفكي�ك از هم ب�ه حس�اب مي آيند. 
حميدرضا آصفي، سخنگوي اسبق وزارت امور خارجه در گفت وگو با 
مهر، در خصوص برخي محورهاي مطرح ش��ده در بيانيه جامع رهبر 
معظم انقلاب در حوزه سياست خارجي، از جمله ضرر و زيان مذاكره 
با امريكا، اظهار داشت: بيانيه صادر شده از سوي رهبر معظم انقلاب از 
طرفي بسيار جامع بود و مس��ائل مختلف داخلي و خارجي مرتبط با 
جمهوري اسلامي ايران را شامل مي شد و از طرفي مي تواند در صورت 
توجه و رعايت حداكثري ب��راي گام دوم انقلاب بس��يار كمك حال 
پيشبرد اهداف جمهوري اسلامي ايران باشد. وي گفت: در ابتدا بايد اين 
بيانيه مهم را باور كنيم و به آن ايمان داشته باشيم و سپس تا جايي كه 
مي توانيم به صورت حداكثري در پي تحقق آن باشيم؛ اين مي تواند براي 

ادامه مسير انقلاب اسلامي بسيار مهم و تأثيرگذار باشد. 
آصفي در خصوص ابعاد خارجي اين بيانيه و به طور خاص عدم مذاكره 
مجدد با امريكا كه جز ضرر و زيان مادي براي ما نخواهد داشت، تصريح 
كرد: تجربه چهل س��اله ايران با امريكا، تجربه ديگر كشورها با ايالات 
متحده امريكا، خصوصيات و ماهيت مقامات آن و رفتاري كه امريكايي ها 

با دوستان و متحدان خود داشته اند، مجموعه عواملي هستند كه ما با 
نگاهي به آنها متوجه مي ش��ويم كه از مذاكره با امريكا چيزي نصيب 
ما نخواهد شد. ما در سال هاي گذش��ته به صورت موردي در برخي از 
موضوعات از جمله عراق و لبنان با امريكا وارد مذاكره شديم اما امريكا 
هر وقت مشكلش مرتفع شد، شروع به بد عهدي كرد و انگار نه انگار كه 
نسبت به برخي مسائل به ما تعهدي داده است. وي ادامه داد: به نظر من 
آقاي ترامپ ماهيت واقعي امريكا را نشان داد و با صراحت گفت كه امريكا 
به دنبال گاو شيرده است، اما آنها بايد بدانند كه جمهوري اسلامي ايران 
آن چيزي نيست كه آنها به دنبالش هستند، ايران سواري مي گيرد كه 
سواري نمي دهد، تجربه تاريخي ملت ايران اين موضوع را به وضوح نشان 
داده است. سفير اسبق ايران در فرانسه با اشاره به اين مطلب كه استقلال 
و خود اتكايي، از اصول اساسي سياست خارجي جمهوري اسلامي ايران 
بوده و هست، افزود: ما همواره با اتكا به توانمندي هاي داخل درصدد رفع 
مشكلات هستيم و مي دانيم كه مذاكره با امريكا خسارت بار است و حتي 
اگر هم به سرانجام برسد آنها مقيد به اجراي آن تفاهم يا توافق صورت 
گرفته نخواهند بود كه نمونه بارز آن را هم در برجام ش��اهد هستيم. 
بنابراين، آنچه رهبري انقلاب در بيانيه جامع گام دوم بيان كردند مبتني 

بر تجربه و تحليل دقيق ايشان است كه بايد به نحو شايسته اي آن را مد 
نظر قرار داد و نسبت به اجرايي كردن آن اقدام كرد. 

سخنگوي اسبق وزارت امور خارجه تأكيد كرد: شكست هاي امريكا در 
منطقه تكميل كننده حقارتي بود كه آنها در ايران تجربه كردند. وي 
گفت: امريكا در مسائل مختلف منطقه اي از جمله موضوعات سوريه، 
يمن، عراق و ديگر موارد نتوانست هدف و مطالبه اي را كه داشت محقق 
كند و شكست خورد. اينها مواردي است كه امروز ديگر قابل انكار نيست 
و واقعيت تحولات، گوياي اين مطلب است. آصفي خاطرنشان كرد: يكي 
از علل عصبانيت امريكا هم اين است كه مي بينند بعد از انقلاب اسلامي 
ايران، يك بيداري در ميان ملت هاي منطقه و جهان به وجود آمده است 
و متعاقب آن، رژيم صهيونيستي در عرصه منطقه اي و بين المللی بسيار 

منزوي شده است. 
وي در پايان خاطرنشان كرد: ايدئولوژيك شدن سياست خارجي عين 
تضمين منافع ملي است و غيرقابل تفكيك از هم به حساب مي آيند، اما 
برخي به اشتباه اينطور تصور مي كنند كه ما به اين دليل متحمل فشار 
مي شويم كه دنباله روي برخي از آرمان هاي خود هستيم. خير، چنين 

نيست. ما در عين مقاومت، منافع ملي خود را هم حفظ مي كنيم. 

سخنگوي اسبق وزارت امور خارجه: 

سياست خارجي ايدئولوژيك، تضمين منافع ملي است

 نماي نزديك

    ملت ايران خود را سپاهي  می دانند
 پس از نماز جمعه مراس��م راهپيمايي برگزار ش��د و در پايان هم قرائت قطعنامه اي كه مواضع 
راهپيمايان را اعلام مي كرد. در اين بيانيه پس از درود بر پاسداران و توجه به فداكاري هاي آنان كه 

دولت امريكا را عصباني كرده است، مواضع راهپيمايان به شرح ذيل اعلام شده است: 
۱- سپاه عزت آفرين پاسداران مولود انقلاب اسلامي، برخاسته از متن مردم و مؤلفه قدرت نظام 
با كارنامه درخشان ٤۰س��اله است كه با اس��تعانت از خداوند قادر متعال و جانفشاني در تمامي 
عرصه هاي مقابله مقتدرانه با توطئه معاندين و شكست مفتضحانه تروريست هاي تحت حمايت 
امريكاي خبيث، هشت سال دفاع مقدس، برخورد با ضدانقلاب مزدور استكبار، دفاع جانانه از حريم 
حرم، سازندگي و خدمتگزاري بي منت و فداكارانه در خدمت اسلام و مسلمين بوده و اوراق زرّيني 
را بر كتاب قطور افتخارات اين نهاد مردمي افزوده است. بنابراين و هر نوع اقدام عليه سپاه را اقدام 

عليه مردم و منافع ملي دانسته و شديداً محكوم مي نمايد. 
۲ – سردمداران كفرپيشه شيطان بزرگ امريكا با كارنامه سياه و جنايت هاي ضدبشري از جمله 
قتل عام مردم مظلوم يمن – نيجريه – بحرين – فلسطين – افغانستان – سوريه و عراق را مصداق 
اتَمَِّ تروريست دولتي و تروريست پروري دانسته و اتخاذ تدابير انقلابي قواي مقننه – مجريه و قضائيه 
و ديگر مسئولان نظام براي مقابله همه جانبه با اين دشمن بشريت و اذناب ذبون و ذلتّ پيشه آن از 

جمله رژيم جعلي و خون آشام صهيونيستي و آل سعود خائن را خواهانيم. 
۳ – دليل وحشت رژيم كودك كش صهيونيستي و عصبانيت ترامپ ابله از سپاه پاسداران همانا 
اقتدار، شكست ناپذيري و تأثيرگذاري اين سربازان دلاور و جان بركف اسلام در منطقه مي باشد. 
بنابراين افزايش بيش از پيش قدرت بازدارندگي نظام با استفاده از همه ظرفيت ها و تقويت توانمندي 
و پشتيباني پيشرفت هاي تسليحاتي نيروهاي مسلح اعم از سپاه، ارتش و نيروي انتظامي را مطالبه 

جدی ملتّ از مسئولين دانسته و تحقق آن را خواهانيم. 
٤ – تداوم حمايت همه جانبه از كشورها و ملّت هاي تحت ستم قدرت هاي شيطاني استكباري 
– صهيونيس��تي را وظيفه ديني، انقلابي و انس��اني خود قلمداد و با هش��دار قاطع نس��بت به 
ماجراجويي هاي اخير امريكا و ولد نامش��روع نظام س��لطه، رژيم جعلي و غاصب صهيونيستي، 
تماميت ارضي فلسطين از جمله قدس شريف و جولان متعلق به سوريه را پاره تن امّت اسلامي و 
جدايي ناپذير دانسته و هر نوع اقدام دشمنان اسلام و مسلمين در اين رابطه را غيرقانوني – مغاير 

موازين بين المللي و محكوم به شكست قطعي مي دانيم. 
۵ – بيانيه مهم گام دوم انقلاب را سند بي نظير در اختيار متفكران و انديشمندان براي پيشبرد 
اهداف انقلاب اسلامي در عرصه هاي مختلف ٤۰ساله دوم انقلاب اسلامي مي باشد كه اقدام جهادي 
آحاد مردم و مسئولان نظام براي تبيين واقع بينانه و عملياتي نمودن آن و جامه عمل پوشاندن به 

رونق واقعي توليد به عنوان شعار سال جاري را مصرانه خواهانيم. 

محمدمهدی صافی |   جوان  


